
Art. 428 § 4 ksh oraz Zasada II. 1 pkt 7 DPSN 

„Pytania akcjonariuszy dotyczące spraw objętych porządkiem obrad, zadawane przed i w trakcie 

walnego zgromadzenia, wraz z odpowiedziami na zadawane pytania” 

 

Pytania akcjonariuszy dotyczące spraw objętych porządkiem obrad, zadawane przed i w 

trakcie Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia PZU SA w dniu 30 czerwca 2015 r. („ZWZ”) 

Przed ZWZ akcjonariusze nie zadawali pytań dotyczących spraw objętych porządkiem obrad zgromadzenia. 

 

W trakcie Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia PZU SA w dniu 30 czerwca 2015 r. akcjonariusze 

zadawali następujące pytania dotyczące spraw objętych porządkiem obrad zgromadzenia: 

 

Pytanie przy punkcie 9 porządku obrad:                                                                                 

Rozpatrzenie sprawozdania Rady Nadzorczej PZU SA z oceny sprawozdania finansowego PZU SA za rok 

zakończony dnia 31 grudnia 2014 roku, sprawozdania Zarządu z działalności PZU SA w 2014 roku oraz 

wniosku Zarządu w sprawie podziału zysku netto PZU SA za rok zakończony dnia 31 grudnia 2014 roku. 
 

Akcjonariusz zapytał o nieuwzględnienie nagród dla pracowników w podziale zysku za rok 2014.  

 

Prezes Zarządu PZU SA odpowiedział, że pracownicy otrzymują nagrody w wysokości do 30% swoich pensji, choć 

istnieje także możliwość, aby nagroda przekroczyła wysokość 30% pensji. Dodał, że Zarząd PZU SA za zgodą 

Rady Nadzorczej, w latach 2012-2014 wypłacił pracownikom nagrody specjalne, których sposób 

rozdystrybuowania uzależniony był od zarobków pracowników, w ten sposób, że nagrody były przyznawane 

pracownikom najbardziej potrzebującym. Następnie Prezes Zarządu podkreślił, że co roku część zysku w 

wysokości pomiędzy 15 a 20 mln zł jest przeznaczana na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, zaznaczając 

przy tym, że w Polsce nie ma zbyt wielu firm, które wpłacają podobne kwoty na fundusz socjalny dla 

pracowników. 

 

 

Pytanie przy punkcie 19 porządku obrad:                                                                                  

Podjęcie uchwały w sprawie podziału (splitu) akcji PZU SA oraz zmiany Statutu PZU SA. 

 

Akcjonariusz zapytał dlaczego split akcji jest przeprowadzany dopiero teraz, a nie w 2009 roku, tj. 

po podpisaniu ugody z Eureko? 

   

 

Prezes Zarządu PZU SA odpowiedział, że w 2009 r. duża część akcji była niezdematerializowna, co znacznie 

utrudniłoby przeprowadzenie splitu akcji. Dodał, że obecnie akcji niezdematerializowanych pozostało bardzo 

niewiele, a Spółka podjęła kroki mające na celu ich dematerializację. 

 

 


